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英国 WRAS 认证指南

The Guidance forWRAS certification of UK

一、 WRAS 认证的背景

WRAS认证的目的是通过保护公众用水安全以及鼓励水的有效

使用的方法，来保证公众健康，其依据的标准是与 Scotland 的

水供应（水配件）条例和规则相一致的。

WRAS 是一个会员担保有限公司，于 2008 年 8 月 4 日组成。

WRAS 的会员则是 26 个英国的水供应商。

WRAS 认证有四个主要目标：

1. 通过市场以及沟通，建议，咨询，教育以及职业发展，提高

公众对水配件条例的理解和认识。

2. 提供认证计划，流程以及指南来使各组织，个人证明其产品

符合水配件条例

3. 通过提供指南来进行水配件条例的解释和执行，为生产与水

接触的产品的公司提供有效的成本支持。

4. 统一代表水配件条例中的英国供水行业并有助于相关指导

发展实践和标准规范。

The purpose of WRAS is to contribute to the protection of public health by preventing contamination of public water
supplies and encouraging the efficient use of water by promoting and facilitating compliance with the Water Supply
(Water Fittings) Regulations and Byelaws in Scotland.
WRAS is a subscription membership company limited by guarantee and was incorporated on 4 August 2008. The
subscribers of WRAS are the 26 UK Water Suppliers.
It has four core objectives:
1. To raise awareness and understanding of the Water Fittings Regulations, through marketing and communications,
advice, consultation, education and professional development.
2. To provide approval scheme, processes and guidance to enable organisations and individuals to demonstrate
compliance with the Water Fittings Regulations.
3. To provide cost effective support to water companies by providing guidance to enable consistent interpretation
and enforcement of the Water Fittings Regulations.
4. To represent the UK water supply industry as one voice on the Water Fittings Regulations and contribute to the
development of relevant guidance, codes of practice and standards.
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二、WRAS 非金属材料认证流程及证书有效期

1. 客户提交公司和产品的相关信息，填写申请表

2. 我司收到客户的相关资料后，进行评估，报价，并制订合同给客户

3. 工厂按照要求准备样品

4. 送样，支付测试款

5. 测试

6. 完成测试报告

7. 凭测试报告及相关资料向 WRAS 机构申请证书

8. 审核发证。

测试报告和证书有效期：5 年。

Non metallic material WRAS Certification Procedure and
valid date of WRAS approval
1. Customer should provide relevant information about the
company and product in order to complete the application
form.
2. After we receive the information, we will evaluate the
product, provide the quote and make a contract to customer.
3. Customer prepares samples according to requirements.
4. We send the samples and pay the testing fee.
5. Test
6. Laboratory completes test report.
7. Apply for WRAS approval with test report and relevant
documents.
8. WRAS will audit the documents and issue the approval.

Valid date of test report and approval: 5 years
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三、 非金属材料 BS6920 测试项目：

1. 水的气味和味道：此项测试目的是显示此产品/材料是否会在氯化水或无氯水中产生可侦测的气味或味道。

测试时间：10 个工作日

2. 水的外观：此项测试目的是显示产品/材料在水中是否会使水产生变色或浑浊。

测试时间 10 个工作日

3. 微生物生长:主要评估产品/材料与水接触后，是否会显著提高微生物的生长速度。

测试时间至少为 7~8 周

4. 影响公众健康的物质提取：细胞毒素测试，用以协助对产品进行毒物学评估。

测试时间至少为 1 周

5. 金属析出：评估产品/材料溶滤金属至水中的程度。

测试周期为 3 周

Non metallic material BS6920 Test items:

1. Odour & Flavour of Water
This test is designed to show whether the product/material will give a detectable odour or flavour in either
chlorine-free or chlorinated water and can take up to 10 working days to complete.
2. Appearance of Water
This test is designed to show whether the product/material will give any discoloration or turbidity in water and takes
up to 10 working days to complete
3. Growth of Aquatic Microorganisms
This test checks the ability of the product/material to support the growth of microorganisms in water by measuring
the depletion of dissolved oxygen. It takes a minimum of 7 to 8 weeks to complete.
4. Cytotoxicity
This test is a simple toxicity evaluation carried out by soaking the sample in water, and assessing the water for any
toxic reactions with a tissue culture. The test takes a minimum of 7 working days to complete.
5. Extraction of Metals
This test is designed to show whether toxic metals will leach from the product/material into water. The test takes up
to 3 weeks to complete.
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测试报告样本

Test report
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四、金属材料（产品）WRAS 认证流程：

1. 客户提交公司和产品的相关信息，填写申请表

2. 我司收到客户的申请资料后，评估报价，并根据产品型号决定是否目击测试。

3. 工厂按照要求准备样品和相关文件

4. 送样，支付测试款

5. 测试

6. 完成测试报告

7. 凭测试报告、样品及相关资料提交 PAG 会议审核发证

Note:
1.PAG 会议--产品认证在送样和目击测试之后，实验室给出测试报告，会将测试报告递交至 PAG 会议进行审

核，审核通过后，才能出证书。

2.PAG 会议基本每月举行一次，测试报告及申请表需要在会议前至少 3 周提交。审核用的样品须在 PAG 会

议之前一周到达。

3.请注意，并不能保证在截止日期收到的申请将自动在本次 PAG 会议上提交。由于不完整的表格或不充分

的文件，会使审核文件推迟进行。应确保提交所有所要求的产品文件和样品。

4.金属产品中所用到的所有与水接触的非金属材料都必须符合 BS6920 的要求，并且对应有效的 WRAS 证书

或有效地 BS6920 测试报告。

Metal material (product) WRAS certification procedure:
1. Customer should provide relevant information about the company and product in order to complete the
application form.
2. After we receive the information, we will evaluate the product, provide the quote and decide whether the witness
test should be performed.
3. Customer prepares samples according to requirements.
4. We send the samples and pay the testing fee.
5. Test
6. Laboratory completes test report.
7. Laboratory submits test report, samples and relevant documents to PAG meeting and if samples and documents
pass the audit, WRAS will issue the approval.
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Note:
1. PAG meeting: After sending samples to laboratory and completing witness test, laboratory will complete test
report which will be submitted to PAG meeting for audit. Then, if the documents and samples meet the requirements,
WRAS will issue the approval.
2. PAG meeting will basically be held every month. Test report and application form should be submitted before
minimum 3 weeks. Samples should arrive PAG meeting before minimum 1 week.
3. Please pay attention that if the documents are not complete or enough, the documents will be audited and
evaluated in next PAG meeting. As a result, the documents and samples should be prepared properly.
4. The non metallic materials used in metal products must meet the BS6920 requirements and each non-metallic
material should be accompanied by a valid WRAS Materials Approval number or valid BS6920 test report.

闸阀 WRAS 证书

Gate Valve WRAS approval
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五、WRAS 认证部分客户名单：

中国石油化工股份有限公司润滑油分公司

连云港中复连众复合材料集团有限公司

中宇集团

南安利达

山西省高平市泫氏铸管有限公司

上海天示机械零部件制造有限公司

山东球墨铸铁管有限公司

烟台万通阀门有限公司

安徽真信涂料有限公司

池州市日升阀门管件制造有限公司

芜湖市鑫鹏粉末金属制品有限公司

苏州诚达橡胶制品有限公司

宁波东联密封件有限公司

扬州新扬科技发展产业有限公司

山西索立得工贸有限公司

福建省福安市威迪电机有限公司

宜昌孚尔高分子科技有限公司

http://www.baidu.com/link?url=52VsZ1WrT6KgLT-yOTzbb0gGD7JxrCkglB2VshdDpvFaKNr6kUZw7bgu58rhlyy1
http://www.baidu.com/link?url=76BHRk22LL7M7MBCfTyg5lI0kdsH27m4_wCZGNBX2Uop9fC-fICvJ9LrVZyJ0iLs
http://www.baidu.com/link?url=jzUI0tOASdNw76oV8zimrd3UPaB4PzixAv9zFxgXLEP1CZxJODLwx5SJQr4fAHMMR0kTkoRE5N8o8kNjvuomQnux6KeAmftikmxf62q2snTZPbwDv9xWxZho-DY43GY9
http://www.baidu.com/link?url=sogdpWJAYlBKd4oc3GL3e9NwJrWfGixU0hZ8NkiR_vJh93mYF-_AoN2iDR9MMUfn
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六、合作案例

合作客户：某阀门厂

产品：闸阀

现场正在测试

的闸阀样品
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